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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 

 

Rozhovor mezi Quetzal z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Osmistý šestačtyřicátý kontakt 

Neděle, 21. května 2023, 14.56 hod. 

 

Quetzal   Buď pozdraven, můj příteli. 

Billy   Tebe jsem teď skutečně neočekával, ale buď také pozdraven. Bezmála jsem se vylekal, neboť jsem 
nebyl připraven na to, že mne někdo navštíví a náhle tu bude stát. 

Quetzal   Vyslal mě sem Ptaah, neboť ti musím sdělit následující: (...) Mimoto jsem dostal pokyn, abych 
v následující době, až do návratu Ptaah, během jeho nepřítomnosti, zůstával pro tebe jako styčná osoba 
mezi tebou a jím na stanici. Při té příležitosti si dovolím se každý den pohybovat ve Středisku, přirozeně 
nerozeznán, abych se podíval, co se zde den za dnem odehrává. 

Billy   To byla dlouhá řeč, a navíc dosti neradostná, k čemuž si také myslím, že se toho budu veskrze 
držet a že o tom pomlčím, jak ty a Ptaah doporučujete. 

Quetzal   To je vskutku nezbytné, avšak ty to máš vědět. 

Billy   To vím již z dob trávených se Sfath, a již on říkal, že o tom nemám nic vyprávět, a proto už jen 
z toho důvodu nebudu nic uvádět ve známost. 

Quetzal   To je i mně známo, ale bude skutečně dobré, když o tom budeme mlčet, neboť by to skutečně 
nebylo dobré, protože by to jen vyvolávalo strach a činilo vše ještě horším. 

Billy   Ano, tak by tomu fakticky bylo. Ale je dobře, že tu zůstaneš, neboť Jjfa a Juraata přece nejsou 
ve věcech, jaké se odehrávají tady na Zemi, tak zběhlé, i když se obě ve všech ohledech velmi snaží. Byly 
také jaksi zděšeny, když jsme spolu byli pryč a v ... a viděli jsme, že američtí ... Ony nedokázaly pochopit, 
že se to veřejnosti zamlčuje a že ... Na takovéhle věci očividně nejsou zvyklé, a proto by od nich měly 
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být zdržovány. – Ale pryč od této věci; jsem rád, že jsi tady, neboť mám nějaké nápady ohledně 
přírodních prací, které bych s tebou rád prohovořil. Naštěstí se teď do věci pouští i Pius, neboť ten se 
o ně zajímá a stále se jimi zaobírá, přičemž i dává na mé pokyny, má vlastní oči v hlavě a umí vidět to, co 
je nutné a co musí být učiněno. 

Quetzal   Tak je to dobře, a jak jsem viděl, dělá svoji práci dobře. Co se však týče toho, co jsme probírali 
předtím, tak bys neměl všechna ta pozorování při vyvolávání a sepisování našeho rozhovoru zmiňovat. 
Možná že bys mohl učinit nějaké náznaky, z nichž by si zájemci mohli vyvodit své myšlenky. Více bys toho 
ale dělat neměl. Krom toho je pro tebe vždy nezbytné, abys byl zpravován o věcech, jaké jsem ti pověděl, 
neboť tvé vědomosti o nich jsou stále ještě velmi podstatné k tomu, abys činil to, co je správné. 

Billy   Bude jistě nezbytné se toho držet a mlčet, když se budou v těchto věcech objevovat a klást otázky. 
Ale říkal jsi také, že se ti maličcí již notnou dobu zaobírají těmi stále se zhoršujícími událostmi tady 
na Zemi. A jak říkáš, tak zjistili, že se pozemšťané ve svém nemyšlení a způsobech svého chování stávají 
po lidské stránce stále zrůdnějšími. 

Quetzal   Máš být přece navštíven, jelikož ti chtějí podat zprávu. 

Billy   To jsi říkal již před drahnou dobou, ale doposud nikdo z těch chlapíků nepřišel. 

Quetzal   To je mi známo. 

Billy   No právě – patrně to bude trvat ještě delší dobu. Ale mne zajímá, zdali víš, co se odehrává ve věci 
té bandy demonstrantů jménem »Poslední generace«, která je přece – jak mi pověděl Ptaah již před 
rokem – řízena mizeráckou, nepoctivou a kriminální částí Američanů, a sice za tím účelem, aby ... Ale to, 
co se vlastně těmito idiotskými demonstracemi zamýšlí, je hrubě pitomé – ten účel ale nechci otevřeně 
zmiňovat, neboť Ptaah říkal, že se této korouhve chopí jiní, stejně smýšlející jedinci, kteří budou dělat 
totéž, jelikož jsou právě tak hloupí jako ti, kteří se neuvážlivě podílejí na těch kriminálních 
demonstracích, aniž by věděli, čeho se má jimi vlastně dosáhnout. Velmi by mne ovšem zajímalo, zda je 
německá tajná služba tak hloupá a připitomělá, že za tím vším skutečně nerozeznává to, že je vše 
aranžováno a řízeno z Ameriky, pokud jde o ta individua, která se přilepují na silnice a pneumatiky 
automobilů a která i s barvami a spreji tropí enormní škody. To vše je – jak říkal Ptaah – dílem ... 

Quetzal   ... k tomu mohu zmínit následující: To, co se žel odehrává, vychází z toho, že se četné osoby 
nechávají nerozvážně vyprovokovat a tropí jiným osobám i veřejnosti škody, čímž také zasahují mnoho 
spolubližních a nechávají se za to ještě platit. Kromě toho je nutno povědět, že ti demonstranti a ty osoby 
z hnutí »Poslední generace«, jež zapříčiňují dosti značné škody, představují Amerikou organizovanou 
a řízenou sektářskou kriminální organizaci, na jejímž chodu se ještě podílí jedna chorobně myslící 
a finančně velmi bohatá osoba. Tato organizace mimo jiné úskočně vyluzuje v Německu daňové 
prostředky, jimiž jsou financovány kriminální demonstrační akce, které způsobují velké škody, přičemž 
se i jejich původci obohacují, a demonstranti všemi svými akcemi rovněž neuvážlivě narušují pořádek 
a poškozují ekonomické i soukromé výdobytky. 

Billy   To je to, co před dobrým rokem říkal už Ptaah, o čemž ale nebylo nic otevřeně řečeno, protože 
jsme o tom právě mluvili soukromě a protože soukromé hovory přece nikdy nevyvolávám 
a nezaznamenávám. Ale myslím si, že by se nyní přece jen mělo hovořit o tom, co se skutečně odehrává, 
jakož i o tom, že za tím hnutím »Poslední generace« vězí jedna pomatená a bohatá americká žena, která 
všechny ty šílené machinace rovněž pomatených individuí, která si přilepují ruce na silnice, podporuje 
a financuje, o čemž zpravidla sami ti prostoduší a idiotičtí demonstranti patrně nevědí, jelikož jsou hloupí 
jako oslové. 

Quetzal   O tom bychom ale neměli mluvit dále, neboť každé slovo je přílišné, protože to pro všechny ty 
naivy postrádá smysl. 
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Billy   Co se toho týče, tak je věc přece jasná, a nejlepší zřejmě bude, když o tom skutečně už nebudeme 
mluvit. Můžeš mi ale vysvětlit něco o vodách, které jsou tady na Zemi? 

Quetzal   K tomu žel nemohu nic povědět, neboť v tomto ohledu jsem se ničemu neučil, a ani jsem se 
o tuto záležitost nezajímal. 

Billy   Škoda, potom musím využít své vědomosti, právě ty, které jsem získal od Sfath, jakož i informace, 
jaké znám z novin, rádia a televize. Vše je poněkud jiné, než je všeobecně známo, a kromě toho mi byl 
opět kladen dotaz – proč, to nevím, neboť těmto věcem se člověk přece obecně učí ve škole –, kolik vody 
existuje na Zemi. To však nevím přesně, ale jen přibližně, tedy právě jako informaci, která je vlastně 
všeobecně známa. Nicméně na tu otázku, jak staré jsou vody a do jaké míry je vůbec nutno je posuzovat 
jako základnu života, mohu, jak se domnívám, odpovědět podle toho, co jsem se naučil u Sfath a zpola 
i ve škole. Ale kolik těch vod na Zemi skutečně existuje, to zřejmě neví nikdo. Z povrchního pohledu je 
povrch zemský z trochu více než 70 % pokryt vodou, což odpovídá zhruba 1330 miliardám kilometrů 
krychlových, jak jsem se naučil, ale v tom ohledu se nehovoří o tom, jaké další spodní vody existují 
v zemském nitru, a ty vyplňují jistě ještě mnoho krychlových kilometrů. 

Nuže, co se týče stáří vod na Zemi – a to je patrně stále ještě táž otázka, kterou lidé pokládají od starých 
dob –, tak lze říci, což lidé zjevně nechtějí chápat, že je z velké části vyprodukovala sama tato planeta, 
jako se to děje prakticky na každé planetě. Mimoto jsem se učil u Sfath, že vody byly dopravovány 
na Zemi z prostoru SOL také kometami, asteroidy, meteory i »ledovými oblaky« – o nichž naši 
astronomové atd. stále ještě nic nevědí. A když mluvím o »TĚCH« vodách, tak to tak i myslím, neboť 
voda existuje jako průhledná tekutina bez chuti, která se vyskytuje ze sloučení 2 prvků. Totiž ze sloučení 
vodíku, který se označuje písmenem H, a kyslíku, který se uvádí písmenem O. S vodami se dokonce 
symbolicky asociuje drahokam, totiž »apatit«, protože má vyzařovat osvěživou a jasnou energii, 
posilovat sebevědomí a podporovat lidskou kreativitu. 

A ohledně těch vod musím ještě vysvětlit, že stoupají ze země vzhůru do atmosféry v podobě par 
a kondenzují v tekutou vodu, mění se ve sníh nebo déšť, anebo mrznou v ledové krystaly. Následně, když 
opět dopadají na zemi, se shromažďují v prameny, potoky, řeky, močály, bažiny, jezera, spodní vody 
a moře atd. Avšak vývojový vznik této sloučeniny H2O – který probíhal od pradávných dob, kdy byla tato 
sloučenina poprvé stvořena z planety – je našim vědcům naprosto neznámý a klade před ně záhady. 

Budiž ale řečeno, že se prvotní vody vyvinuly samostatně a zcela přirozeně ze samotné planety, a sice 
v důsledku žárů a veder tohoto vznikajícího nebeského tělesa. Vlivem velkého horka a tepla se začaly 
odpařovat vyvíjející se žárové plyny, jež právě formou plynů dospívaly do prázdného prostoru 
vznikajícího nebeského tělesa a jež utvářely nejprvotnější atmosféru, tedy plynnou atmosféru. Dále 
probíhaly v chodu dlouhých geologických procesů opět nově evoluční a pozitivně působící proměny, 
na jejichž základě se následně vše dále měnilo a v běhu miliard let se vyvíjela atmosféra a vodík, jakož 
i rostliny, a tím i kyslík, který se sloučil s vodíkem, a dále se vyvíjel též život, jenž se dokázal samostatně 
pohybovat atd., jak jsem se učil od Sfath. 

Co v podobě páry stoupá z vod do vysoké atmosféry, to tedy opět padá na zem v podobě deště, krup 
nebo sněhu, do moře nebo na souš – a když to dopadne na souš, tak se to vsakuje do půdy a zásobuje 
stromy a všechny rostliny vodami, protéká to půdou nebo se kumuluje ve spodních vodách. Rovněž se 
to opět shromažďuje v potocích a řekách a teče zpět do moře. A věčný koloběh – koloběh odpařování, 
zplyňování, srážek, zásobování stromů a rostlin všeho druhu, vystupování vod v podobě pramenů, 
odtékání v potocích a řekách, ukládání v jezerech atd. a v mořích – začíná opět nanovo. Při celém tomto 
procesu jsou svazovány nebo uvolňovány značné energie, přičemž nesmírné energie jsou 
spotřebovávány už jen při odpařování a jsou pak při kondenzaci opět uvolňovány s tím, že vznikají 
mohutné elektrické energie i v podobě blesků o výkonu bezmála 300 kilowatthodin (kWh), což odpovídá 
cca 1 gigajoulu nebo přibližně energii 31 miliónů litrů benzinu. 
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Člověk sestává z velkých částí z vody, a voda je a zůstává pro člověka i všechny živočichy na Zemi naprosto 
nejdůležitější životní základnou. Mořské proudy regulují klima Země, ale člověku to vše připadá jako 
naprostá samozřejmost – dokud nebude příliš pozdě, jelikož zachází s tímto životně nezbytným mokem 
bezskrupulně a neuvážlivě mrhavě. Avšak tato látka s prostým vzorcem H2O se chová jedinečně a klade 
před pozemšťany stále znovu hádanky. Ale každý člověk by si měl jasně uvědomit, že bez vod není 
na Zemi žádný život. Dokonce až skoro v 4kilometrové hlubině Země jsem spolu se Sfath konstatoval 
život. Ten je ještě pozemšťany nedotčen, ale naskýtá se otázka, jak dlouho ještě nedotčen zůstane? 

Vskutku: Svět je vinou přelidněnosti a ničivých machinací s ní spjatých stále více ruinován a uváděn 
do zkázy, stejně jako se stále více zvrhávají lidé a začínají být stále nelidštější, a navíc stále hloupější. 
A k tomu nyní přistupuje ještě i umělá inteligence, která vyvolá ještě větší pohromu, jelikož lidé nemyslí 
do budoucnosti, a tudíž nerozeznávají, co přijde. 

Nedávno hovořil Ptaah před svým dlouhodobějším odchodem o tom, že už jen v Německu propadly 
četné děti i mladiství neonacismu a že jsou touto ideologií stále více prostupovány školy. A to jako 
důsledek toho, že ve vládě dřepí mnozí neonacisticky vládnoucí živlové, kteří vykonávají vládu 
neonacisticky, a to jak na faktické vládní pozici samotné, tak i na výkonné pozici ministerstva zahraničí 
atd. Ptaah uváděl, že podle vašich šetření si berou příklad z nacistického jednání vládnoucích nejen 
pravicoví extremisté a část neonacistů v lidu, kteří tím rozněcují všechno falešné a zlé, nýbrž nyní už 
i děti a mladiství ve školách. Současně to falešné a idiotské jednání velké části nacisticky se chovajících 
vládnoucích, kteří dodávají zbraně Zelenskému, působí na okolí a kopírují jej části lidu, děti, ale 
i mladiství, pravicoví extremisté a neonacisté – to Ptaah výslovně zmiňoval. Říkal, že stejně si počínají 
a smýšlejí jistí lidé v diktátorské organizaci EU, zejména ti »velikáni«, kteří se chlubí svým německým 
původem nebo stojí pod přímým či nepřímým vlivem vládnoucích neonacistů. Ti všichni vespolek jsou 
ostatně vinou svého nacistického smýšlení a nacistického jednání odpovědní a spoluvinní za to, 
že probíhá naprosto jen jednostranné zpravodajství o úspěších válečných skutků a válečných zisků 
ve prospěch ukrajinské armády a chvástavého Zelenského, zatímco ukrajinské vojsko páchá válečné 
zločiny, jež nejsou zveřejňovány. To stojí veskrze v protikladu k tomu, že hanebné činy ruského vojska 
jsou velmi jistě jmenovány. Válečné zpravodajství probíhá pouze jednostranně, a sice tím způsobem, 
že jsou ukrajinské vojsko, jeho zisky a Zelenskyj chváleni až do nebe, zatímco ruské vojsko a Putin jsou 
buď ignorováni nebo cupováni na kusy. Kromě toho je tomu tak – jak vím z vlastního pozorování –, 
že ukrajinské síly působí také v ruské oblasti, provádějí sabotážní akty a chtějí napadat s pomocí Amíků 
na pozadí Moskvu a jiné lokality drony, přičemž Zelenskyj navíc nařídil, aby byl zavražděn také Putin, což 
jsem sám slyšel společně s Bermunda, když jsme si jej s pomocí jazykového překladače mohli 
poslechnout. 

Ale zpátky k těm vodám: Jako jsem spolu se Sfath pil vody v době dinosaurů, když jsme cestovali zpět 
do jejich času, tak piji ještě i dnes z týchž vod, přičemž se ale od tehdejší doby nesčetněkrát, stále znovu, 
obnovovaly vlivem odpařování a opětovného přerodu v mlhu, déšť, sníh, kroupy a pitnou vodu. Ale když 
jsem již u toho, že mluvím o vodách, tak bude možná podstatné, abych řekl a vysvětlil, jak důležité vody 
pro člověka a všechen život na Zemi jsou. 

Pitná voda má dnes vysokou kvalitu, a ohledně hygieny a bezpečnosti jsou dány obecně přísné směrnice. 
Voda z kohoutku obsahuje coby přírodní produkt různé stopové látky, avšak jejich koncentrace je díky 
přísným podmínkám a povinnostem nízká, a to do té míry, že může člověk tuto vodu bez obav pít, 
alespoň v »civilizovaných« končinách, jež se nazývají civilizovanými. Přinejmenším populace jsou 
zásobeny zdravou pitnou vodou, která je blízká přírodě, avšak je nutno konstatovat, že dobrá kvalita 
pitné vody je zajištěna pouze tam, kde se výslovně a rozhodně dbá na čistotu a ryzost. 
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Zacházení s vodními zdroji vyžaduje konkrétní opatření, jež obsahují též účinnou ochranu vodstev, avšak 
je také nevyhnutelně nutné důsledně tuto ochranu provádět, aby byla vysoká kvalita vody z kohoutku 
zajištěna i do budoucna, pro nadcházející generace. 

Kvalita pitné vody, která je nyní ve velkém rozsahu dána, vyplývá z dlouholetých námah, finančních 
investic, vědeckých poznatků a mnoha náročných prací, přičemž všechny tyto faktory byly nutné k tomu, 
aby lidé dostali ono neobyčejné privilegium dobré a hodnotné vody. Na základě všech vývojů byla 
naléhavě nutná určitá opatření, jež musela být promýšlena a prováděna, aby se věc skutečně podařila 
a aby bylo vytvořeno vodní zásobování, na což všichni uživatelé zpravidla nikdy nepomýšlejí nebo to 
považují za samozřejmost. 

Přelidnění s sebou ale přináší, že je zásobování vody rostoucí měrou konfrontováno s konflikty při jejím 
využívání, které vznikají zejména v civilizovaném světě, v sídlištních výstavbách, v zemědělství 
i zahradnictví, avšak rovněž i v zemích třetího světa vlivem celosvětových průmyslových koncernů, které 
doslova kradou vody domácím národům, jejichž obyvatelé musejí proto vláčet nezbytnou pitnou vodu 
po celé hodiny z kilometry vzdálených oblastí. Problematické je v civilizovaném světě vyčleňování 
z územních zón nebo začleňování do nich, jakož ale i využívání určitých oblastí, v nichž probíhá 
shromažďování a sběr vody. To často zákonitě vyžaduje změny územních zón, a nutí to tak vodní 
zásobitele k tomu, aby uzavřeli svůj jinak žádaný sběr, ale aby též zabudovávali stupně chemické úpravy. 
Je mi známo, že už jen ve Švýcarsku a v Německu uzavřel sběry vody posledních 50 let každý 3. nebo 
4. vodní zásobitel, přičemž probíhaly zpravidla konflikty při využívání nebo také fúze. 

V současnosti lze získávat vodu v Evropě způsobem blízkým přírodě, přičemž jsou asi 2/3 vod 
upravovány, resp. čištěny UV světlem nebo jednoduchými filtry. 

Bezproblémové, resp. čisté a vysoce kvalitní zásobení vodou, které je blízké přírodě, předpokládá 
intenzivní zachovávání čistoty a trvalé užívání, avšak kupříkladu soukromé podniky, jakož i továrny, 
koncerny, zahradnické a zemědělské provozy atd. neodpovědně zatěžují povrchové i spodní vody 
používáním pesticidů nebo hnojiv atd., čímž se velmi ztěžuje úprava vod. Obsah mnohých vodstev, jako 
jsou potoky, řeky a jezera atd., překračuje všechny předepsané hraniční hodnoty jedů, nitrátu 
a pesticidů. Čím dál tím více, a od nynější doby dokonce stále existuje riziko, že všechna vodstva budou 
pomalu zatěžována i vlivem spodních vod, a sice velmi dlouhodobě, což bude tedy zvyšovat náklady 
na úpravu a pitnou vodu bude možné vyrábět a zpracovávat stále méně a méně způsobem blízkým 
přírodě a bude dražší. 

Uvádím-li ale nyní pesticidy, tak toto označení představuje souhrnný pojem, jenž zahrnuje celkově jak 
přípravky na ochranu rostliny (POR), tak biocidy. Na základě vysokých srážkových úhrnů je hraniční 
hodnota ve vodstvech často překračována, přičemž v zemědělských podnicích a zvláště ve velkoplošných 
zahradnictvích, jakož i v soukromých a také intenzivně využívaných zahradách se používá dokonce 
až 70 % biocidů. Zhruba každý pátý sběr pitné vody je zasažen zvýšenou koncentrací pesticidů, které 
tedy představují největší nebezpečí nejen pro zeleninu, ale i pro kvalitu pitné vody a pro všechna 
vodstva. 

Podle jednoho sčítání veterinárního lékařství bylo kupříkladu ve Švýcarsku v roce 2020 prodáno asi 29 
tun antibiotik, zatímco 35 tun bylo spotřebováno v lidském lékařství. Proti mnoha těmto účinným 
látkám, jež byly hojně používány, si vyšší i nižší zvířata rychle vybudovala rezistenci. A to i přesto, že se 
vychází spíše z pomalého procesu šíření rezistence, zatímco se však ví, že šíření rezistence na antibiotika 
je nutno z celosvětového pohledu hodnotit stále více jako vážné zatížení. 

Podíváme-li se ve vztahu k tomu všemu na nitrát – který se již přirozeně vyskytuje v nízkých 
koncentracích ve spodní vodě –, tak můžeme zjistit, že se hlavně využívá při hnojení rostlin. Co se týče 
zákonem předepsané nejvyšší hodnoty, tak ta je ve vztahu k množství surové vody příliš vysoká 

http://cz.figu.org/


6 
 

 

Copyright 2023 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

a překračuje normální koncentraci ve vodách, a tudíž by se měl nitrát používat jen ve velmi nízkých 
množstvích, pokud vůbec. Uvnitř zón, v nichž se provozuje intenzivní zemědělství, nastává dokonce 
přetížení až o cca 60 %, a proto by se na zákonnou předlohu o totální dovolené hodnotě neměl brát 
ohled a nitráty (dusičnany) by se neměly vůbec vypouštět. 

Ve vztahu k ochraně odpadních vod a obecně vodstev je nutno naléhavě dbát mimo jiné na následujících 
8 nezbytností: 

1. Infrastruktura a vodní zdroje by měly být zajištěny pomocí orientačních plánů před konflikty při 
využívání a eventuálními riziky, zatímco zásobování pitnou vodou by se měla při zvažování jasných 
zájmů a nezbytností přikládat velká hodnota, resp. prioritní postavení. 

2. Vodní zásobitelství a využívání vody musí být v každé podobě na definovatelné lokalitě 
profesionalizováno. 

3. Musejí být, a to bez pardonu, přijata a realizována účinná ustanovení a zákony na ochranu vodstev, 
jež budou platit nejen pro soukromé podniky, ale i pro průmyslové provozy, firmy a koncerny atd., 
a to konsekventně a bez pardonu. 

4. Musí být omezena produkce a nasazování pesticidů a biocidů všeho druhu, a jejich prodej musí být 
kontrolován a smí být dovolen pouze pro půdy, velkozahrady, louky a pole, na nichž se kontrolovaně, 
v souladu se zákonem, vypouštějí jen naprosto minimální množství pesticidů a biocidů atd., přičemž 
místa tohoto vypouštění nesmějí být v blízkosti sběrů pitné vody. 

5. Nasazování chemických přípravků všeho druhu na ochranu rostlin je nutno v chráněných zónách 
kolem sběru pitné vody zakázat, a sice jak ze strany zahradnických, zemědělských a soukromých 
podniků, tak ze strany firem a koncernů atd. 

6. V zónách ochrany spodních vod je nutno zakázat veškeré vypouštění a jiné nasazování pesticidů, 
biocidů, přípravků na ochranu rostlin a chemických jedů všeho druhu ze strany zemědělských, 
soukromých a zahradnických podniků, firem a koncernů atd. 

7. Problematické odpadní vody, jež ohrožují přírodu, musejí být zrušeny nebo přeměněny pomocí 
alternativních metod na ochranu přírody v místa likvidace odpadních vod souladná s přírodou. 

8. Vlády se musejí snažit prosazovat nejrůznější opatření k tomu, aby se působilo proti zatěžování 
vodstev ze strany veřejných a soukromých zemědělských či zahradnických podniků nebo ze strany 
firem a koncernů. 

Tyto body nepokrývají v žádném případě všechna nezbytná opatření, jež by bylo nutno přijmout, a tudíž 
musí být projeven zájem o to, aby byly do jmenovaného ještě dodatečně začleněny nezbytné věci. Už jen 
přemíra nerozumného přelidnění a z něj plynoucí destruktivní machinace na planetě, přírodě, zvířecí 
a rostlinné říši, atmosféře, klimatu a vůbec všech ekosystémech vyžadují velmi prudký a nový vývoj 
ve všech oblastech všeho života. Vskutku není pouze znepokojivé, co se odehrává na celém světě ve věci 
ničení planety, přírody a všech ekosystémů, ale přímo to již ohrožuje existenci lidí, přírody a všeho života 
vůbec, a sice velmi vysokou měrou. Proto jsou pozemšťané nabádáni k tomu, aby zajišťovali bezpečné 
a vysoce kvalitní zásobování pitnou vodou nejen lidstvu, ale i celkově všemu životu na Zemi, a aby 
tomuto zásobování přikládali takovou hodnotu a ochranu, jaká všemu životu přísluší. 

Vody předpokládají existenci podzemních vod a neporušených vodstev, surovou vodu a vlastní pitnou 
vodu, která musí mít dobrou kvalitu. V zásadě jsou surová voda a pitná voda vlastně dvě různé vody, 
totiž spodní voda a povrchová voda, jak se právě vyskytuje v přírodě. V zásadě je veškerá přírodní voda 
takzvanou surovou vodou, zatímco voda pitná odpovídá vlastně upravené vodě a nazývá se též vodou 
z kohoutku, jelikož je vedena do domů nebo jiných budov a vesnických studen atd. Tato pojmenování 
jsou důležitá, neboť je podstatné rozlišovat surovou a pitnou vodu, na což lidé zpravidla nedbají nebo to 
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nechápou, jelikož surová voda není na rozdíl od vody pitné upravena a očištěna lidmi. Pro obě vody platí 
rozdílné hodnoty po stránce kvality, a tudíž jsou obě kvalitativně odlišné. Veřejná vodstva jsou dnes žel 
zpravidla zatížena pesticidy, což je problematické minimálně pro lokální ekosystém, ale z dlouhodobého 
hlediska hlavně i pro spodní vodu, která je eventuálně pumpována vzhůru a nějakým způsobem 
používána lidmi. Avšak tato surová voda vykazuje, na rozdíl od vody pitné, rozdílné hraniční hodnoty 
a nemůže být v dnešní době už z hygienických důvodů jednoduše bez obav pita lidmi, aniž by byla 
očištěna. Dříve tomu bývalo naopak, když ještě krajiny, vzduch, voda a na zahradách a polích pěstované 
potraviny nebyly otráveny žádnými pesticidy a biocidy. 

Když nyní zmíním ještě kvalitu vody, tak mohu konstatovat, že na čistotu a ryzost je nutno pohlížet 
diferencovaně, neboť vody, stejně jako každý přírodní produkt, nejsou nikdy přítomny v naprosto ryzí 
podobě, ať jsou zpracovávány člověkem nebo ve vztahu ke své lokalitě, neboť z chemického pohledu se 
ve vodách nalézají různé stopové látky, jakož i cenné minerály, jimiž jsou přirozeně nebo vlivem člověka 
obohacovány. To platí nejen pro různé druhy, resp. značky minerálních vod, ale i pro veškerou vodu 
z kohoutku. Avšak skutečně čisté vody, jež vlastně představují potravinu, odpovídají vesměs zákonným 
hygienickým ustanovením, a tak představuje pitná voda z kohoutku v podstatě destilát bez chuti, který 
lze bez obav pít a využívat k přípravě pokrmů. 

Když nyní uvedu do debaty ty stopové látky, jež lze v pitných vodách doložit, tak musím říci, že vykazují 
naprosto odlišné druhy a množství, neboť podle lokality, okolí a lidské lokální činnosti – jako například 
v rámci zahradnických a zemědělských provozů, továren, sídlištních či průmyslových pásem a dané doby 
– se stopové látky vyskytují ve vyšších či nižších koncentracích. Tyto látky jsou například zbytky léčiv, 
pesticidy nebo nitrát, mikroplasty, zárodky či kovy atd. Ty mohou podle svých druhů a koncentrací 
ohrožovat zdraví, zatímco skutečně čisté vody jsou odpovídajícím způsobem tak vyčištěny, že jsou v nich 
koncentrace stopových látek, jež ohrožují zdraví, zpravidla tak nízké, že zdraví neohrožují, dokonce ani 
tehdy, když člověk tento lahodný mok pije po celý život a využívá k přípravě pokrmů. Toto bývá zpravidla 
stanoveno zákonem, takže hraniční hodnota pro zdraví ohrožující stopové látky v pitné vodě leží hluboko 
pod hranicí, která by způsobovala rozeznatelné škody. Ale upřímně řečeno: I když se to vše v tomto 
směru permanentně kontroluje zákonem, tak je upřímně nutno říci podstatnou věc, a sice že i ta 
nejmenší a zákonem povolená množství stopových látek škodí zdraví, pokud se tyto látky vyskytují 
v pitných vodách. A tak je voda z kohoutku zpravidla stále kontaminována stopovými látkami, a sice 
i tehdy, když je její kvalita ustavičně prověřována a když je zákonem stanoveno a povoleno minimální 
množství stopových látek. 

Co se týče velmi cenných minerálů, které potřebuje lidské tělo a které jsou obsaženy v pitných vodách 
a právě ve vodách z kohoutku, tak ty obsahují dle svého původu více či méně důležité minerály, které 
mohou být různé právě podle zdroje vody, podle toho, zda jde o vodu jezerní nebo podzemní. Když si 
prověříme minerální vody, resp. takzvané značkové vody a srovnáme je s vodami z kohoutku, tak úroveň 
vody z kohoutku dopadá vlastně velmi dobře, neboť asi jen polovina značkových, běžně prodávaných 
vod obsahuje prokazatelně signifikantně více minerálů než voda z kohoutku. Je také nutno vysvětlit, 
že lidské tělo může pojmout jen určité množství minerálů, jež jsou navíc zpravidla obsaženy již v tuhých 
potravinách, které člověk denně požívá. Z toho plyne, že vysoký obsah minerálů ve vodách zpravidla 
není zvláště potřebný, ale pouze úplně normálně potřebný. Rovněž není eventuálně nezbytná vysoká 
a obzvláštní hodnota minerálů, neboť vody do sebe v běhu svého přirozeného koloběhu pojímají četné 
cenné minerály, jež potřebuje člověk i každá jiná forma života po svůj zdravý život. Patrně je ještě nutno 
vysvětlit, že se ve vodách vyskytují stopové látky v oblasti mikrogramů (mg) a nanogramů (ng), což jsou 
ale malé, minimální měrné jednotky, které je nutno hodnotit jako nepředstavitelně malé. Zapíjí-li tedy 
člověk kupříkladu nějaký lék, jehož účinná látka má koncentraci 100ng, tak by při pouhém denním pití 
2 litrů vody potřeboval celých 700 let k tomu, aby přijal těchto 100ng. To je vlastně to, co vím a co musím 
povědět. 
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Quetzal   To, co jsi vysvětlil, považuji nejen za zajímavé, ale i za poučné a informativní. 

Billy   Teď mám ale ještě jednu otázku ohledně výskytu těch cizích postav, které se v poslední době 
hojněji objevují kolem Střediska. Už jste v tomto ohledu něco vypátrali a získali nějaké poznatky? V jejich 
případě se přece nejedná o ty cizince, kteří jsou vám i mně známi, jak říkáte, ale o jakési »postavy«, které 
jsou vám i mně neznámé. Různí naši členové FIGU přece už pozorovali, jak se vynořily na kontrolních 
obrazovkách, aniž by však byly zaznamenány, takže mohou veskrze zůstávat nepoznány a dodatečně je 
nelze vypátrat, když prohledáváme zpětně kontrolní záznamy. Nyní to mohla pozorovat i Madeleine, 
když mi přinášela kávu do kanceláře, a proto o tom napsala krátký článek, totiž tento: 

 

Bizarní událost ... 

Dnes, v neděli, 14. května 2023, asi v 11.00 hod., jsem já, Madeleine, přinášela Billymu kafe do jeho 
kanceláře, a tu jsme viděli na jednom z jeho kontrolních monitorů, který zobrazuje oblast před domovním 
vchodem, nějakou bíle oděnou postavu, která se vznášela asi 70 až 80 cm nad zemí. Byl to nějaký člověk, 
který byl poněkud skrčený, měl výšku asi 150 cm a byl zahalený, jak jsem podotkla, plně do bílého oděvu 
a měl na sobě nějaký druh overalu s kapucí. Byl to skutečně nějaký člověk, který se v mírně šikmé pozici 
vznášel nad zemí; jeho obličej jsme ale nemohli jasně vidět, a tedy ani jeho profil, neboť nebyl přesně 
viditelný, jelikož se k nám ta postava obrátila skoro zády. Nejprve zůstávala bez hnutí, potom se ale 
minimálně pohnula. 

Hned jsem se chtěla o existenci této osoby přesvědčit na vlastní oči přímo na místě dění, a tak jsem ihned 
vyšla ven, ale – jak je typické a jak se to ve Středisku často děje – nebylo před domem možné nikoho 
vidět, třebaže ta postava byla na obrazovce stále ještě viditelná, když jsem se vrátila do kanceláře. Potom 
ale tato bíle oděná postava změnila svoji skrčenou pozici do polohy svislé, a krátce nato bezprostředně 
zmizela a takříkajíc se rozplynula ve vzduchu. Celá tato událost mohla trvat asi 4 až 5 minut. Přihodilo se 
to úplně stejně, jako to zažili Billy, Mark, Hartmut a Brigitt 20. března 2023, což Brigitt tehdy 
zaznamenala v krátkém článku. I tentokrát se to stalo stejně jako vždy, když se odehrávaly takovéto věci, 
tedy tak, že následně nebylo možné na záznamech uloženého obrazového materiálu nic nalézt, protože 
ty postavy byly vždy zřejmě viditelné pouze na monitorech, ale nebyly nahrány, jako se to již častokrát 
stalo, což mohou dosvědčit různí pozorovatelé. 

Madeleine Brüggerová 

 

Quetzal   Zajímavé – – Ale tyto příhody jsme doposud nebyli schopni vyzkoumat. Ani v našich záznamech 
nelze nalézt vůbec žádné doklady, a také naše dosavadní přímé snahy o navázání kontaktu zůstávaly bez 
výsledku. Nedokážeme fakticky získat vůbec žádné poznatky, jelikož všechny naše dosavadní snahy 
zůstaly bezúspěšné. 

Billy   Pak tedy vaše pokusy probíhaly doposud bez úspěchu. Nu ano, pak tomu tedy budiž tak, ani vy 
přece neumíte kouzlit – i když umíte mnoho věcí. 

Quetzal   Budeme se každopádně i nadále snažit o to, abychom dosáhli osvětlení této věci. Avšak nyní 
musím opět odejít. Když to budeš považovat za nutné, tak mne zavolej. Krom toho budu každý den tady 
na pozemku, neboť jsem zde jen jako styčná osoba, ale nejsem pověřen jiným, zvláštním úkolem. Žij 
blaze, můj příteli. 

Billy   Ahoj, Quetzal, a na shledanou. 

Quetzal   Na shledanou. 
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